



Plats och tid Ansgarkyrkan
kl. 18.30 – 20.30

Beslutande: Hans Kariis
Urban Sandberg
Rosi Lunqvist
Mia Pettersson
Johan Kihlberg
Kicki Åkerlind
Per Henriksson
Simon Blomstrand
Lena Gunnarsson
Peter le Clercq, församlingsherde

Justerare: Per Henriksson

Justeringens plats och tid Ansgarkyrkan, Hjälmgatan 17

Underskrifter Sekreterare
Lena Gunnarsson

Paragrafer: 93-107

Ordförande
Hans Kariis

Justerande
Per Henriksson

ANSLAG/BEVIS

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Gottfridsbergs församlingsråd/samarbetsråd

Sammanträdesdatum 2024-09-30

Datum för anslags
uppsättande 2025-02-11

Förvaringsplats för
protokollet Ansgarskyrkan, Hjälmgatan 17

Underskrift



§ 93

Sammantrådetts öppnande

Ordförande Hans Kariis hälsar alla välkommen och förklarar mötet öppnat.

§ 94

Inledning

Mia Pettersson delade några tankar och ledde i bön.

§ 95

Upprop

Upprop förrättades.

icke närvarande; Samuel Fällman och Rolf Persson.

§ 96

Val av justerare

Per Henriksson utsågs att justera protokollet

§ 97

Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställdes och godkändes.

§ 98

Godkännande av föregående mötes protokoll

Protokollet från mötet 2024-08-19 godkändes och lades till handlingarna

§ 99

Renoveringsarbetet

Hans gav en kortare redogörelse av de fåtal arbeten som återstår. Det enda är färdigställande mötesrummet i källaren.

Mötet diskuterade behovet av att sätta namn på alla rum.

Det framfördes att namnen bör inte vara för hårt knutet till en specifik verksamhet. Skälet till detta är att rummen ska kunna användas flexibelt och där ingen verksamhet ska kunna betrakta något av rummen som sitt eget.

Mötet beslutade att tillsätta en grupp som får till uppgift att ta fram namnförslag. Från SAR utsågs Mia Pettersson och Kicki Åkerlind att ingå i denna grupp. Mia utsågs vidare till att vara sammankallande.

Mötet beslutade vidare att Peter ska ombedas att utse någon ur personalgruppen att ingå i denna sk namnsättargrupp.

§ 100

Kyrkstöten

Peter informerade om att det inte föreligger några hinder att börja använda kyrkstöten.

Mötet beslutade att kyrkstöten nu ska börja användas av att samtliga berörda grupperingar ska börja använda kyrkstöten vid en och samma tidpunkt, dvs inte såsom alternativet är, en successiv start.

Peter tog på sig att instruera John att ta fram ett informations- och instruktionsmail som ska skickas till alla som kommer att behöva ha inloggning.

§ 101

Höstmarkand

Hans informerade om att, den av EFS arrangerade och årligen återkommande, höstmarknaden kommer att hållas den 13 okt.

§ 102

Rapporter från Samrådsgrupperna

a) Lokal och miljö

Hans informerade om att Regina önskar kliva av som ordförande.

Hans informerade vidare om att Samuel Fällman är tillfrågad och har accepterat att axla rollen. Då Samuel ingår i Lokal- och Miljö-rådet utifrån sin roll i Församlingsrådet och inte EFS, har Samuel dock villkorat sitt accepterade av ordförandeskapet. Villkoret är att EFS inte gör anspråk på ordförande skapet under den period som Samuel innehar rollen.

Hans informerade om att han kommer att rekommendera EFS att acceptera detta villkor samt att det kommer att tas upp på nästkommande föreningsmöte den 3 okt.

Hans informerade om att Carl Malmstens gruppen, som är skänkt av Elsa som en del av hennes testamente, är i behov av en omfattande renovering. Renoveringen är estimerad till en kostnad om 55 000 Sek. Detta ska ställas mot värdet på en renoverad grupp, vilket uppskattas till 100 00 Sek. EFS föredrar dock sälja gruppen istället för att renovera den. Intäkten ska i så fall tillfalla EFS mission, vilket är i linje med Elsas testamente.

Hans informerade vidare om att pastoratet har påtagit sig att ersätta gruppen men en annan soffgrupp om valet faller på försäljning.

Hans bad om stöd för EFS's förslag. SAR biföll förslaget.

b) Musikrådet

Mia redogjorde för årets planerade musikevenemang.

c) Barn och Ungdom

Vid förra mötet redogjorde Mia Pettersson och Ellionor Kindstrand om sommarens QL-läger på Stegeborg. Detta föranledde en diskussion om vikten av att klargöra huvudmannaskapet för dessa läger i framtiden.

Mötet diskuterade behovet vidare och beslutade att en grupp bör tillsättas för att bereda följande frågor:

- Vad ska innefattas i ett eventuellt huvudmannaskap?
- På vilket sätt bör ett eventuellt huvudmannaskap villkoras?
- Har Ansgarskyrkan förutsättningar att ta på sig ett huvudmannaskap givet hur det har definierats och villkorats?

Mötet beslutade att uppdra Barn- och Ungdomsrådet att ta huvudansvar för att bereda frågorna. Hans tog på sig att informera Peter om detta som i sin tur förväntas lägga uppdraget på Susanne. SAR önskar vidare att ordförande i Barn- och Ungdomsrådet senast vid nästa SAR möter, vilket är den 4 nov, återmatar att rådet accepterat uppgiften samt ger en preliminär tidpunkt för när frågorna förväntas vara behandlade. Förtydligande; frågan innefattar inte planering eller annat agerande.



d) Internationellt arbete

Hans framförde ett tack från MAF för den kollekt som de erhållit.

Hans berättade vidare att Ulrik Anderblad gärna kommer och berättar om det arbete som MAF genomför. Mötet diskuterade om en sådan information vore lämplig att hålla i samband med en missionsfrukost. Om MAF ska erhålla en kollekt även nästa år, vore det lämpligt att informationen sammanfaller med kollekttillfället.

Hans tog upp möjligheten att uppmärksamma internationellt missionsarbete i samband med julinsamlingen. Hans tog på sig att fortsätta fundera på detta.

Hans informerade om att intressegruppen "Israels Vänner" arrangerar en sammankomst den 5 okt i Linköping. Med anledning av detta har gruppen ställt frågan till Ansgarskyrkan om de kan få tillåtelse att sätta upp en affisch på anslagstavlan utanför kyrkan.

Mötet diskuterade hur mötet ställer sig dels till denna typ av fråga och dels denna specifika fråga. Mötet beslutade att besvara frågan utifrån följande princip: Ansgarskyrkan ger endast tillåtelse till affischering kopplad till sådant som är kopplat till pastoratet, EFS eller någon av de organisationer som tilldelas en församlingskollekt.

§ 103

Aktuellt från Linköpings Domkyrkopastorat

Peter le Clercq informerade om följande:

- De administrativa tjänsterna inom pastoratet har förändrats. Nytt är att det finns en administrativ tjänst på 80% som de två församlingarna S:t Lars och Gottfridsberg delar lika på, dvs 40% vardera. Tjänsten är tillsatt och tillträde är januari 2025. Rent praktiskt kommer personen som kommer att inneha tjänsten sitta på Ågatan 40 tre dagar i veckan och två dagar i Ansgarskyrkan. Kommer dock svara i telefon för båda församlingarna hela tiden. Fram till tillträden 7 januari kommer Johanna Garde hjälpa till med bokningar, men inte övriga administrativa uppgifter.

§ 104

Aktuellt från EFS

Hans Kariis informerade om

- att "Mission i Sverige sker på följande platser 2024:
7 oktober i Uppsala, 9 oktober i Göteborg, 11 oktober i Piteå
EFS i Gottfridsberg kommer dock inte delta.
- Att SAR och arbetslaget är inbjudan till en samverkanskonferens i Lötenkyrkan, Uppsala den 21 nov
Hans uttryckte önskan att representanter från SAR deltar i denna konferens och uppmanade alla som vill och kan åka, ska meddela Hans detta så snart som möjligt, dock senast vid nästa SAR-möte.

§ 105

Nästa sammanträde

Samarbetsrådets nästa sammanträde bli 4 november kl.18.00 i Ansgarskyrkan.

Rosi Lundqvist kommer att ansvar för inledning utgående från boken ”Forma kristna gemenskaper”, dvs boken vi fick när vi var på Vårdsnäs.

Mia Pettersson och Johan kommer att ansvara för förtäring.

Ytterligare nästa sammanträde är planerat till den 16 december.

§ 106

Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg.

§ 107

Sammanträdets avslutande

Hans ledde loss i bön och förklarade sedan sammanträdet avslutat.

